
Tyczyn, dnia 21 lipca 2017 r.  

Rada Miejska 

ROR.0002-1.39.2017 

Protokół Nr 39/2017 

z sesji Rady Miejskiej w Tyczynie w dniu 21 lipca 2017 r. 
Obrady odbyły się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego. 

 

Ad.1. Otwarcie sesji.  

Obrady XXXIX sesji Rady Miejskiej VII kadencji w Tyczynie o godz. 9.00 otworzył Adam 

Skowroński Przewodniczący Rady Miejskiej. Powitał radnych i zaproszonych gości.  

Na podstawie § 49 ust. 1 w związku z § 18 Regulaminu Pracy Rady przekazał prowadzenie 

Wiceprzewodniczącej Ewelinie Malak. 

Przewodnicząca stwierdziła, że zgodnie z listą obecności (załącznik nr 1) na sali znajduje się 

14 radnych (nieobecny Grzegorz Lampart), co stanowi kworum niezbędne do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

Przewodnicząca poinformowała, że po wysłaniu zaproszeń wpłynęło pismo Burmistrza   

o uzupełnienie porządku obrad o punkt dotyczący podjęcia uchwały w sprawie udzielenia 

dotacji dla Przedszkola Publicznego prowadzonego przez Zgromadzenie Sióstr św. Dominika   

w Tyczynie (pkt 6a). 

  Za uzupełnieniem porządku obrad o pkt 6a głosowało 14 radnych, 

 głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

  

Ad.2.  Ustalenie porządku obrad. 

Radni nie wnieśli wniosków ani uwag do porządku obrad. 

 

Porządek obrad wraz z uzupełnieniem: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Wybór Komisji Wnioskowej. 

4. Informacja o realizacji uchwał i wniosków przyjętych w I-szym półroczu 2017 r.   

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/248/09 Rady Miejskiej   

w Tyczynie z dnia 23 czerwca 2009 r. w sprawie uchwalenia regulaminu określającego   

wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia   

zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny   

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, wysokość i warunki wypłacania nagród ze 

specjalnego funduszu na nagrody za osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze nauczycieli, 

wysokość wynagrodzenia zasadniczego nauczycieli stażystów, a także wysokość oraz   

szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego   

w Gminie Tyczyn. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. – Karta 

Nauczyciela zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Tyczyn. 

6a.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Przedszkola Publicznego prowadzonego 

przez Zgromadzenie Sióstr św. Dominika w Tyczynie. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Tyczyn do Związku Gmin   

„Podkarpacka Komunikacja Samochodowa”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Strategii Zintegrowanych Inwestycji 

Terytorialnych Rzeszowskiego Obszaru Funkcjonalnego z dnia 21 czerwca 2016 r.  
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10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Tyczyn na 2017 r.  

11. Informacja o międzysesyjnej działalności Burmistrza. 

12. Sprawy różne, wolne wnioski. 

13. Zapytania i interpelacje. 

14. Informacja o wnioskach z poprzedniej sesji. 

15. Głosowanie wniosków zgłoszonych podczas sesji. 

16. Zakończenie sesji. 

   

Ad.3. Wybór Komisji Wnioskowej. 

Do Komisji Wnioskowej zaproponowano radnych: Anitę Drążek, Ryszarda Fornala   

i Ryszarda Kaczora.   

Rada w obecności 14 radnych - 14 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 0 głosach 

„wstrzym. się” – wybrała Komisję Wnioskową w zaproponowanym składzie. 

 

Ad.4. Informacja o realizacji uchwał i wniosków przyjętych w I-szym półroczu 2017 r.   

Informację z realizacji uchwał i wniosków za I półrocze 2015 r. przedstawił Burmistrz   

J. Skotnicki.   

- Radna Jadwiga Czarnik zapytała, na jakim etapie jest realizacja chodnika przy drodze   

wojewódzkiej w Kielnarowej oraz poprosiła o wycięcie zwisających gałęzi przy drodze.  

- Burmistrz J. Skotnicki wyjaśnił, że obecnie jest wykonywany kosztorys na budowę   

chodnika i po wykonaniu zostanie przekazany do Marszałka Województwa.  

- Radny T. Oleniacz zapytał, kiedy Starostwo będzie realizować przebudowę skrzyżowania 

Rondo Matysówka II strona by wymalować tam znaki poziome dla zwieszenia bezpieczeń-

stwa użytkowników drogi, bo dochodzi tam często do wypadków.  

- Burmistrz J. Skotnicki wyjaśnił, że przebudowa drogi będzie w przyszłym roku, jak Powiat 

otrzyma dofinasowanie.  

Wobec braku pytań Przewodnicząca przeszła do następnego punku obrad.    

 

Ad.5. Uchwała: w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/248/09 Rady Miejskiej w Tyczynie   

z dnia 23 czerwca 2009 r. w sprawie uchwalenia regulaminu określającego wysokość stawek   

i szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegóło-

we warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw, wysokość i warunki wypłacania nagród ze specjalnego funduszu na 

nagrody za osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze nauczycieli, wysokość wynagrodzenia 

zasadniczego nauczycieli stażystów, a także wysokość oraz szczegółowe zasady przyznawa-

nia i wypłacania nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego w Gminie Tyczyn. 

- Kierownik GZOS Ewelina Wyżykowska powiedziała, że kompetencje organu prowadzące-

go w zakresie m.in. ustalania stawek dodatków do wynagrodzenia nauczycieli wynikają   

z delegacji zawartej w art. 30 ust. 6 oraz art. 91 d pkt 1 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r.   

Karta nauczyciela (Dz.U. z 2017 r. poz. 1189 ze zm.) Dodała, że dokonuje się zmiany   

w naliczaniu wysokości środków finansowych przeznaczonych na dodatki motywacyjne.   

Dodatek dla nauczyciela nie może być wyższy niż 12% wynagrodzenia zasadniczego   

nauczyciela dyplomowanego z wykształceniem magistra z przygotowaniem pedagogicznym. 

Wysokość środków finansowych na ww. dodatek jest naliczany od stawki wynagrodzenia 

zasadniczego nauczyciela dyplomowanego z wykształceniem magistra z przygotowaniem 

pedagogicznym. 

- Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Tomasz Chlebek poinformował, że 

Komisja na posiedzeniu w dniu 18 lipca br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/248/09 Rady Miejskiej w Tyczynie z dnia 23 czerwca 

2009 r. w sprawie uchwalenia regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe   
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warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki   

obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 

zastępstw, wysokość i warunki wypłacania nagród ze specjalnego funduszu na nagrody za 

osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze nauczycieli, wysokość wynagrodzenia zasadniczego 

nauczycieli stażystów, a także wysokość oraz szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania 

nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego w Gminie Tyczyn. 

- Radny T. Oleniacz zapytał, czy ta zmiana nie spowoduje wzrostu środków finansowych. 

- Burmistrz J. Skotnicki wyjaśnił, że środki finansowe się nie zmienią. Zmieni się tylko   

wysokość procentowa przyznanego dodatku.     

Rada w obecności 14 radnych – 14 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się”– podjęła 

uchwałę Nr XXXIX.268.17 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/248/09 Rady   

Miejskiej w Tyczynie z dnia 23 czerwca 2009 r. w sprawie uchwalenia regulaminu   

określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania dodatków do   

wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagro-

dzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, wysokość i warunki 

wypłacania nagród ze specjalnego funduszu na nagrody za osiągnięcia dydaktyczno-

wychowawcze nauczycieli, wysokość wynagrodzenia zasadniczego nauczycieli stażystów, 

a także wysokość oraz szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania nauczycielskiego 

dodatku mieszkaniowego w Gminie Tyczyn. 

 

Ad.6. Uchwała: w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. – Karta   

Nauczyciela zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Tyczyn. 

- Kierownik GZOS E. Wyżykowska powiedziała, że ustawa z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta 

Nauczyciela w art. 42 ust. 7 pkt. 3 nakłada na organ prowadzący szkoły m.in. obowiązek 

określenia w drodze uchwały tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczy-

cieli niewymienionych  w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela. Są to: psycholog, logopeda,  

 doradca zawodowy i nauczyciel wspomagający. Tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin 

zajęć dla tych nauczycieli w Gminie Tyczyn wynosić będzie: psycholog 22 godziny; logopeda    

22 godziny; doradca zawodowy prowadzący zajęcia związane z kierunkiem kształcenia   

i zawodu w celu wspomagania ucznia 18 godzin oraz dla nauczyciela wspomagającego  

26 godzin. 

- Przewodniczący Zarządu Osiedla Jan Napora zapytał, czym będzie się zajmował doradca 

zawodowy.  

- Kierownik GZOS E. Wyżykowska wyjaśniła, że będzie pomagał uczniom w podjęciu   

decyzji o wyborze zawodu.  

- Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Tomasz Chlebek poinformował, że 

Komisja na posiedzeniu w dniu 18 lipca br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli   

niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. – Karta Nauczyciela za-

trudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Tyczyn. 

Rada w obecności 14 radnych – 14 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się”– podjęła 

uchwałę Nr XXXIX.269.17 w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek   

tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych   

i opiekuńczych nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Tyczyn. 

 

Ad.6a. Uchwała: w sprawie udzielenia dotacji dla Przedszkola Publicznego prowadzonego 

przez Zgromadzenie Sióstr św. Dominika w Tyczynie. 
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- Skarbnik Gminy Barbara Matuła powiedziała, że Zgromadzenie Sióstr św. Dominika   

w Tyczynie prowadzące na trenie Gminy Tyczyn jedyne przedszkole typu publicznego zwró-

ciło się do Gminy Tyczyn o zwiększenie dotacji z uwagi na szczególne okoliczności związane 

z prowadzeniem przedszkola. Jako przyczynę zwiększenia wydatków przedszkola Zgroma-

dzenie wskazało zwiększenie wydatków na żywność, która jest dostarczana dzieciom przez 

cały okres przebywania w przedszkolu, zwiększenia kosztów związanych z dostarczanymi 

mediami, jak również konieczności zwiększenia opieki nad dziećmi z uwagi na zapewnienie 

im właściwej opieki i bezpieczeństwa. Natomiast stosownie do postanowień art. 80 ust. 2e 

ustawy z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty (Dz. U z 2016 r., poz. 1943 z późn. zm.) 

- w szczególnie uzasadnionych przypadkach rada gminy, w drodze uchwały, może wyrazić 

zgodę na udzielenie dotacji, o której mowa w ust. 2 lub 2da, w wysokości wyższej niż wyso-

kość określona odpowiednio w ust. 2 lub 2da oraz ustala okres udzielania tej dotacji. Dodała, 

że Zgromadzenie wykazało, iż udzielana dotacja na prowadzenie przedszkola wykorzystywa-

na jest w sposób celowy i gospodarny, jednak jej wysokość nie zapewnia właściwego   

funkcjonowania placówki – w sposób zapewniający dzieciom zaspokajanie potrzeb i dostęp 

do wszystkich udogodnień związanych z funkcjonowaniem i prowadzeniem przedszkola oraz 

przekazywania wartości oświatowych. W tych okolicznościach udzielenie dotacji we wskaza-

nej wysokości 125,00 zł na jedno dziecko miesięcznie pozwoli przedszkolu na właściwe 

funkcjonowanie, a jej rozliczenie nastąpi w trybie Uchwały Nr XXXI/211/16 Rady Miejskiej 

w Tyczynie z dnia 28 grudnia 2016 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dota-

cji dla przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego i szkół prowadzonych na terenie 

Gminy Tyczyn przez inne niż Gmina Tyczyn osoby prawne i fizyczne, a także trybu i zakresu 

prawidłowości ich pobierania i wykorzystywania, – co gwarantuje zasadność wydatkowania 

środków publicznych. 

- Radna J. Czarnik zapytała czy inne przedszkola na terenie gminy też otrzymają dotację.  

- Skarbnik Gminy B. Matuła wyjaśniła, że niepubliczne przedszkola mogą pobierać czesne od 

rodziców. Przedszkola publiczne pobierają 1 zł od dziecka za każdą godzinę przebywania 

dziecka powyżej 5 godzin w przedszkolu.  

- Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Tomasz Chlebek poinformował, że 

Komisja na posiedzeniu w dniu 18 lipca br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie udzielenia dotacji dla Przedszkola Publicznego prowadzonego przez Zgromadzenie 

Sióstr św. Dominika w Tyczynie. 

- Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki Eugeniusz Malak poinformował,   

że Komisja na posiedzeniu w dniu 20 lipca br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały   

w sprawie udzielenia dotacji dla Przedszkola Publicznego prowadzonego przez Zgromadzenie 

Sióstr św. Dominika w Tyczynie. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodnicząca zarządziła głosowanie uchwały. 

Rada w obecności 14 radnych – 14 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się”– podjęła 

w sprawie udzielenia dotacji dla Przedszkola Publicznego prowadzonego przez   

Zgromadzenie Sióstr św. Dominika w Tyczynie. 

O godzinie 9.40 wyszedł z sali obrad radny Tadeusz Ruszel  

 

Ad.7. Uchwała: w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości.  

- Pracownik UM Ewa Chlebek powiedziała, że działka przeznaczona do sprzedaży jest   

zabudowana budynkiem mieszkalnym drewnianym wybudowanym w 1900 r., stanowi   

własność Gminy Tyczyn na podstawie KW RZ2Z/0000739/9. Działka posiada powierzchnię 

669 m2 zlokalizowana jest w centrum Tyczyna. Dojazd do działki odbywa się poprzez wąską 

drogę i jest niekorzystny ze względu na brak utwardzenia. Działka kończy się dużym   

spadkiem terenu tzw. skarpą. Budynek posiada powierzchnię użytkową 40,80 m2, stan   
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techniczny budynku mieszkalnego jest bardzo słaby, budynek wymaga kompleksowego   

remontu. Budynek przeznaczony do sprzedaży dla obecnego Najemcy. 

- Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Środowiska Ryszard Fornal poinformował,   

że Komisja na posiedzeniu w dniu 19 lipca br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały   

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodnicząca zarządziła głosowanie.  

Rada w obecności 13 radnych – 12 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 1 głosie „wstrzym. się”– 

podjęła uchwałę Nr XXXIX.271.17 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż   

nieruchomości.  

O godzinie 9.50 wrócił na obrady radny Tadeusz Ruszel.  

 

Ad.8. Uchwała: w sprawie przystąpienia Gminy Tyczyn do Związku Gmin „Podkarpacka 

Komunikacja Samochodowa”. 

- Burmistrz Janusz Skotnicki wyjaśnił, że w związku z realizacją projektu transportowego  

pn. ”Rozwój gospodarki niskoemisyjnej oraz poprawa mobilności mieszkańców poprzez 

usprawnienie zrównoważonego transportu publicznego na terenie ROF” oraz w konsekwencji 

podjęcia uchwały wyrażenia woli przystąpienia Gminy Tyczyn do Związku Gmin „Podkar-

packa Komunikacja Samochodowa” oraz akceptacji przez Zgromadzenie Związku Gmin 

„Podkarpacka Komunikacja Samochodowa” konieczne jest przystąpienie Gminy Tyczyn do 

Związku Gmin „Podkarpacka Komunikacja Samochodowa”. 

- Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Środowiska Ryszard Fornal poinformował,   

że Komisja na posiedzeniu w dniu 19 lipca br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały   

w sprawie przystąpienia Gminy Tyczyn do Związku Gmin „Podkarpacka Komunikacja   

Samochodowa”. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodnicząca zarządziła głosowanie uchwały.  

Rada w obecności 14 radnych – 14 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się”– podjęła 

uchwałę Nr XXXVIII.272.17 w sprawie przystąpienia Gminy Tyczyn do Związku Gmin 

„Podkarpacka Komunikacja Samochodowa”. 

 

Ad.9. Uchwała: w sprawie przyjęcia do realizacji Strategii Zintegrowanych Inwestycji   

Terytorialnych Rzeszowskiego Obszaru Funkcjonalnego z dnia 21 czerwca 2016 r.  

- Burmistrz Janusz Skotnicki wyjaśnił, że Strategia Zintegrowanych Inwestycji Terytorial-

nych Rzeszowskiego Obszaru Funkcjonalnego (ZIT ROF) definiuje szczegółowy plan   

przyczyniający się do rozwoju gospodarczego Rzeszowskiego Obszaru Funkcjonalnego 

(ROF). Jest ona podstawą do realizacji projektów zintegrowanych na obszarze gmin   

wchodzących w skład ROF: Gminy Miasto Rzeszów, Miasta Łańcuta oraz gmin: Boguchwa-

ła, Chmielnik, Czarna, Czudec, Głogów Małopolski, Krasne, Lubenia, Łańcut, Świlcza,   

Trzebownisko i Tyczyn. Prace nad Strategią ZIT dla Rzeszowskiego Obszaru Funkcjonalnego 

zostały zapoczątkowane przez Gminę Miasto Rzeszów w partnerstwie z gminami   

współtworzącymi ROF w 2013 r., a następnie kontynuowane były przez Stowarzyszenie 

ROF. Dokument ten został poddany konsultacjom społecznym, a następnie uzgodniony   

zarówno z Urzędem Marszałkowskim Województwa Podkarpackiego (Instytucja Zarządzają-

ca Regionalnym Programem Operacyjnym Województwa Podkarpackiego na lata   

2014-2020), jak również z Ministerstwem Rozwoju – obie instytucje pozytywnie zaopiniowa-

ły dokument w czerwcu 2016 r. Strategia ZIT ROF określa listę projektów strategicznych   

z punktu widzenia obszaru, a które są związane m.in. z kulturą, rewitalizacją, rozwojem 

transportu publicznego, poprawą stanu środowiska i efektywności energetycznej, jak również 

rozwojem przedsiębiorczości na terenie ROF. Będą one realizowane w trybie pozakonkurso-

wym (projekty inwestycyjne) i konkursowym (tzw. „projekty miękkie”) w ramach Regional-

nego Programu Operacyjnego Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020. Inwestycje 
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gminy wchodzące w skład ROF mogą uzyskać 72,81 mln euro dofinansowania   

(ok. 350 mln zł). Powiedział, że pierwszym zadaniem realizowanym w ramach strategii ROF 

jest tworzenie warunków dla rozwoju przedsiębiorczości na terenie ROF tzw. SAGi, czyli 

Strefy Aktywności Gospodarczej. Zadanie to realizowane jest w gminach, które posiadają 

większe tereny i mogą je przekazać pod budowę SAG-u. Kolejnym realizowanym zadaniem 

jest rozwój gospodarki niskoemisyjnej oraz poprawa mobilności mieszkańców poprzez 

usprawnienie zrównoważonego transportu publicznego na terenie ROF- biorą w nim udział 

wszystkie gminy wchodzące w skład ROF poza miastem Rzeszów. Liderem w tym zadaniu 

jest Związek Gmin Podkarpacka Komunikacja Samochodowa – projekt ten może być w 40 % 

przeznaczony na infrastrukturę. W gminie Tyczyn będzie to budowa chodnika przy drodze 

wojewódzkiej w Borku Starym. Następnym projektem jest zachowanie dziedzictwa kulturo-

wego oraz wsparcie kultury na terenie ROF- liderem jest Stowarzyszenie ROF. W ramach 

tego projektu przeprowadzony ma być remont budynku dawnego urzędu – Rynek 24   

w Tyczynie. Kolejny projekt to kompleksowa rewitalizacja na terenie ROF- biorą w nim 

udział wszystkie gminy. Wymagany jest Lokalny Program Rewitalizacji - nasza gmina taki 

program posiada i do listopada br. ma on być zatwierdzony przez Urząd Marszałkowski.   

W ramach tego programu planowane jest zgłoszenie do rewitalizacji centralnej części Tyczy-

na, budowa łącznika przy Gimnazjum, modernizacja budynku dawnego Sądu Grodzkiego 

oraz remont dawnej plebani. Jednak, co ostatecznie będzie objęte będzie tym programem   

uzależnione będzie od ilości przyznanych na ten cel środków. Dodał, że kolejną grupą   

projektów są projekty Europejskiego Funduszu Społecznego tzw. projekty miękkie, dotyczące 

rozwoju przedsiębiorczości, aktywnej integracji osób zagrożonych ubóstwem lub wyklucze-

niem społecznym, zwiększenie dostępu do usług społecznych i zdrowotnych oraz poprawa 

dostępu do wsparcia rodziny i pieczy zastępczej. Natomiast kolejnym realizowanym   

projektem jest zwiększenie udziału energii ze źródeł odnawialnych na terenie ROF - dotyczy 

fotowoltaiki na obiektach publicznych. Następny projekt to wsparcie rozwoju OZE na terenie 

ROF- projekt parasolowy – dotyczy osób fizycznych. W ramach tego projektu będzie   

montowana instalacja fotowoltaiczna na budynkach prywatnych o mocy 3 kW. Realizacja obu 

projektów będzie w przyszłym roku. 

- Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki Eugeniusz Malak poinformował, że   

Komisja na posiedzeniu w dniu 20 lipca br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały   

w sprawie przyjęcia do realizacji Strategii Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych   

Rzeszowskiego Obszaru Funkcjonalnego z dnia 21 czerwca 2016 r.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodnicząca zarządziła głosowanie.  

Rada w obecności 14 radnych – 14 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się”– podjęła 

uchwałę Nr XXXIX.273.17 w sprawie przyjęcia do realizacji Strategii Zintegrowanych 

Inwestycji Terytorialnych Rzeszowskiego Obszaru Funkcjonalnego z dnia 21 czerwca 

2016 r.  

 

Ad.10. Uchwała: w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Tyczyn na 2017 r. 

- Skarbnik Gminy B. Matuła powiedziała m.in., że zwiększa się dochody budżetu gminy   

o kwotę 434.241,00 zł z tytułu: dotacji z budżetu państwa - usuwanie skutków klęsk żywio-

łowych200.000,00 zł; dotacji z budżetu województwa podkarpackiego – na dofinansowanie 

budowy i modernizacji dróg dojazdowych do gruntów rolnych 58.000,00 zł;   

pomocy finansowej Województwa Podkarpackiego „Podkarpackiego Programu Odnowy Wsi 

2017 – 2020” 10.000,00 zł; darowizny na remont drogi gminnej 12.000,00 zł; darowizny na 

budowę wodociągów i kanalizacji na terenie gminy 114.000,00 zł oraz wydatków niewygasa-

jących roku 2016 40.241,97 zł. Natomiast zwiększa się wydatki budżetu gminy o kwotę 

610.491,97 zł, w tym z przeznaczeniem na: przebudowę drogi gminnej Kielnarowa Wólka 

200.000,00 zł; budowę drogi Hermanowa Leśniczówka 58.000,00 zł; doposażenie zaplecza 
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kuchennego w Centrum Rekreacyjno-Kulturalnym w Kielnarowej 10.000,00 zł; zakup pomo-

cy naukowych w szkołach 160.000,00 zł; dofinansowanie zakupu pojazdu służbowego dla 

Komisariatu Policji w Tyczynie 11.250,00 zł; remont drogi Tyczyn Zagrody Boczna 

12.000,00 zł; rozbudowa wodociągu Borek Stary Zawodzie 87.000,00 zł; rozbudowę kanali-

zacji sanitarnej Kielnarowa - Borek Stary 27.000,00 zł; dotację do Izby Wytrzeźwień   

5.000,00 zł; budowę oświetlenia drogowego Hermanowa Pańskie Pola 13.284,00 zł; przebu-

dowę oświetlenia drogi Kielnarowa Obszary Matysówka 4.920,00 zł; opracowanie projektu 

technicznego na przebudowę ul. Parkowej w Tyczynie 11.000,00 zł; remont dachu na budyn-

ku Centrum Rekreacyjno-Kulturalnego w Kielnarowej 4.500,00 zł oraz termomodernizację 

budynku M-GOK w Tyczynie 6.537,97 zł. Dodała, że dokonuje się przeniesień planowanych 

wydatków zgodnie z klasyfikacją budżetową.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodnicząca zarządziła głosowanie.  

Rada w obecności 14 radnych – 14 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się”– podjęła 

uchwałę Nr XXXIX.274.17 w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Tyczyn na 

2017 r. 

 

Ad.11. Informacja o międzysesyjnej działalności Burmistrza. 

- Pan Burmistrz powiedział m.in.:, że,  

- gmina otrzymała środki na drogę powodziową Kielnarowa –Wólka,  

- dofinansowanie na drogi dojazdowe do pól,  

- na przebudowę kuchni w Centrum Rekreacyjno–Kulturalnym w Kielnarowej.  

- realizowane inwestycje termomodernizacji – w Kielnarowej i Matysówce (remizy) zostały 

zakończone, w Czerwonkach (dawna szkoła) i Hermanowej (dom ludowy) prace postępują 

bardzo szybko, w Tyczynie – dawna porodówka, budynek Urzędu i M-GOK-u.  

- odbył się przetarg na e-Urząd.  

Powiedział też, że postępuje budowa drogi tzw. schetynówki – Borek Stary-Kielnarowa;   

odbyło się poświęcenie krzyża w Borku Starym; od 1 lipca zmienił się przewoźnik na Królkę  

oraz, że odbył się Przegląd Zespołów Śpiewaczych,  

- Radny T. Oleniacz zapytał, czy na wyścig kolarski będą koszone rowy na trasie przejazdu   

w miejscowości Matysówka. Poprosił również o informację odnośnie sytuacji wodnej   

w związku z występującymi upałami. 

- Burmistrz J. Skotnicki odpowiedział, że na chwilę obecną została poprawiona nawierzchnia 

na trasie przejazdu wyścigu, a w najbliższym czasie zostaną wykoszone przydrożne rowy. 

- Prezes Eko-Strugu Z. Możdżeń odpowiedział, że na chwilę obecną nie ma problemów   

z wodą – wykorzystane jest 80-85 % możliwości, a sprzedaż wody jest na poziomie niższym, 

niż w analogicznym okresie roku ubiegłego. 

W związku z brakiem pytań Przewodnicząca przeszła do następnego punktu obrad. 

 

Ad.12. Sprawy różne, wolne wnioski. 

- Radna J. Czarnik zapytała drogę dojazdową do szkoły w Kielnarowej – czy będzie ona   

wykonana jeszcze na wakacjach czy w trakcie roku szkolnego. Zapytała również, kiedy   

można będzie składać wnioski o środki rezerwowe na budowę sali gimnastycznej oraz   

o remont kapliczki tzw. Grunwaldu. 

- Burmistrz J. Skotnicki powiedział, że droga będzie realizowana w trakcie roku szkolnego,   

ze względu na procedury przetargowe. Dofinansowanie do sali gimnastycznej jest mało 

prawdopodobne ze względu na brak środków na ten cel w tym roku, natomiast kwestia   

kapliczki jest już w trakcie realizacji. 

- Radny R. Fornal powiedział, że podczas przeglądu budynku zauważono przecieki. Poprosił, 

aby w czasie deszczu sprawdzić szczelność dachu na budynku byłego Sądu Grodzkiego   

i zabezpieczyć miejsca przecieku. 
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- Radny T. Oleniacz zapytał, kiedy będzie remont drogi Matysówka - Druga Strona. Zapytał  

o kryteria wyboru wniosków o dofinansowanie sali gimnastycznej w Kielnarowej. 

- Pracownik UM S. Frączek wyjaśnił, że droga w Matysówce będzie realizowana nie   

wcześniej niż pod koniec sierpnia. 

- Radny T. Chlebek zapytał o termin zakończenia termomodernizacji w Tyczynie. 

- Burmistrz J. Skotnicki powiedział, że jest planowana na  koniec października. 

- Radny M. Płonka zapytał, kiedy zostanie przywrócony znak na początku Matysówki od 

strony Słociny. 

- Pracownik UM S. Frączek powiedział, że po wykonaniu przepustu na tej drodze będzie   

postawiony znak. 

- Przewodniczący Rady A. Skowroński zaproponował, by powołać zespół do opracowania 

zmian w statucie Młodzieżowej Rady Gminy Tyczyn, jako koordynatora zaproponował   

opiekuna MRGT T. Chlebka, w skład zespołu natomiast radnych: Eugeniusza Malaka   

i Adriana Kocóra. Zwrócił się również z nieformalnym wnioskiem dotyczącym o całościowe 

uregulowanie uchwały z dnia 23 czerwca 2009 r. dotyczącą nauczycieli – do końca roku.   

Zapytał, jaka jest wysokość składki i termin wyjścia z Podkarpackiej Komunikacji Samocho-

dowej. Zwrócił się o określenie zakresu prac na plantach w Tyczynie i remont Pomnika 

Grunwaldu. 

- Burmistrz J. Skotnicki powiedział, że szczegółów dotyczących wyjścia z PKS- u nie zna. 

Kwestia dodatków dla nauczycieli będzie regulowana po zmianie Karty Nauczyciela. Jeśli 

chodzi o planty to zakres prac nadal wzrasta i wykonywane są one w miarę środków   

finansowych. 

W wyniku wyczerpania tematów Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu porządku 

obrad. 

 

Ad.13. Zapytania i interpelacje - brak. 

 

Ad.14. Informacja o wnioskach z poprzedniej sesji. 

Radni o realizacji zgłoszonych wniosków zostali poinformowani na piśmie. 

 

Ad.15. Głosowanie wniosków zgłoszonych podczas sesji. 

Wniosek zgłoszony przez Przewodniczącego Komisji Infrastruktury i Środowiska Ryszarda 

Fornala: „Dokonanie przeglądu i naprawy dachu na budynku dawnego Sądu Grodzkiego pod 

względem szczelności, w chwili obecnej w czasie opadów deszczu wody przedostają się na 

niższe kondygnacje, co powoduje niszczenie w/w budynku”.  

Uwagi i spostrzeżenia Komisji Infrastruktury i Środowiska w dniu 19 lipca 2017 r.  

Rada w obecności 13 radnych – 13 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się”   

- przegłosowała wniosek. 

 

Ad.16. Zakończenie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Rady Ewelina Malak o godz. 

11.00 zamknęła XXXIX sesję Rady Miejskiej w Tyczynie.  
Protokołowała:  

Dorota Michalak  

       Przewodniczył  

      Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

       Adam Skowroński 

 

Przebieg obrad z sesji Rady Miejskiej w Tyczynie z dnia 21 lipca 2017 r. zarejestrowany  

został na nośniku elektronicznym (płyta CD) – dostępny w biurze rady.  


